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Formanden bød velkommen til Generalforsamlingen, hvor 69 personer fra 49 haver var fremmødt. 
 

1. Valg af dirigent og referent 
Steen (9) blev valgt som dirigent og Trond (89) som referent. 
 

2. Beretning ved bestyrelsen 
Bestyrelsens beretning blev læst op af formanden. 
Følgende forslag til fremadrettede aktiviteter kom frem under debatten: 
John (70) Skilte med Luk lågen Opfordrer til at lågen altid er lukket. Nummer på lågerne, så 
man kan bestille varer hjem til en af baglågerne. Foreslår at vi betaler os fra at få 
havegangerne opgraderet, når vi nu har mange penge på konto. 
Alle disse forslag er noget bestyrelsen allerede har på dagsorden. 
Jacob (31) Affaldssortering – savner noget for metal/plastik – midlertidig inden kommunen 
indfører kildesortering, og at en havelejer kan tage det med til genbrug når han alligevel 
skal derned. Tydeligere skiltning, så vareleverancer ikke kører forkert vej. 
Skiltningen blev opgraderet for et par år siden, så hvis man har kørekort bør man nemt 
kunne aflæse dagens skiltning. Når det gælder affaldssortering regner vi med at kommunen 
er klar med det nye opsæt til næste sæson, og siden vi nu snart lukker for i år afventer vi 
kommunens løsning. 
Gunnar (122) Inddrage boldbanen til vej, så biler med anhænger kan køre lige ud og rundt 
om uden at skulle vende i T-krydset på Bøgegangen ved have 121/122. 
Bent (126) foreslog at man tænker kreativt og afmonterer anhængeren, så det bliver 
nemmere at vende. 
Steen (9) Trailere langs Høvedstensvej optager mange parkeringspladser. Opfordrer til at 
trailere parkeres derhjemme når de ikke bruges, så der bliver flere parkeringspladser. 
Alternativt kunne man spørge kommunen om at lave skråparkering på Høvedstensvej. 
Bestyrelsen vil arbejde videre med forslaget. 
 
Fra beretningen følger her de punkter, som bestyrelsen ser som væsentlige for fremtiden: 
Pladsen: Bestyrelsen overvejer om en renovering ikke ville være en god idé. Vi afventer 
kommunens planer for affaldssortering. 
Grusstier: Fortsat fokus i bestræbelserne på forbedring.   
Brede hække: Mere fokus fremadrettet. 
 
Disse tiltag skulle gerne føre til en forsat attraktiv forening. Vi får jævnligt mails fra folk 
som ønsker en have, ligesom der er besøgende der synes at vores forening står pænt. 
Derfor henstiller vi venligst til at man overholder de regler, der fremgår af vores 
Ordensreglement, både med hensyn til haverne, men også til parkering, kørsel på området, 
samt affaldssorteringen – alt i vores fælles interesse. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt af Generalforsamlingen. 
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3. Årsregnskab for sæsonen 2019-2020 

Årsregnskabet blev gennemgået af kasserer Bente (102). 
Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt af Generalforsamlingen. 

 
4. Driftsbudget, fastsættelse af haveleje og bod. 

Driftsbudgettet for 2020-21 blev gennemgået af kasserer Bente (102) 
Kommentar: 
John (70) Efterlyser et realiseret regnskab frem til d.d. 
Svar fra bestyrelsen: Da vi er en kolonihaveforening og ikke en virksomhed, vil der ikke 
blive fremstillet et realiseret regnskab pr. 31/8, vi forholder os til sæsonregnskabet som 
tidligere. 
Driftsbudgettet for 2020-21 blev enstemmigt godkendt af Generalforsamlingen. 

 
5. Indkomne forslag 

a. Bestyrelsens forslag om indskrivning af dagens praksis (vedtaget på 
Generalforsamlingen i 2010) i Ordensreglementets §2 om bygningerne, samt 
tilføjelse om placering af drivhuse, samt legehuse med en grundflade på max 4 m2 
og max højde på 170 cm. 
Bent (126), medlem af Byggeudvalget, stillede følgende ændringsforslag:  
Alle mål er gældende fra jorden, ikke fra bygningens underkant. 
Bestyrelsens forslag med ændringsforslag blev sendt til afstemning med følgende 
resultat: 
46 stemmer for, 1 stemme imod og 2 blanke stemmer. 
Forslaget er vedtaget med ændringsforslaget, og Ordensreglementet vil blive 
opdateret. 

 
b. Sally (85) Forslag om ændring af Ordensreglementets §3 om tidsfrister for 

hækklipning osv. 
Der var en bred opbakning til forslaget, og efter en kort debat blev forslaget sendt 
til afstemning med følgende resultat: 
33 stemmer for, 6 stemmer imod og 10 blanke stemmer. 
Forslaget er vedtaget og Ordensreglementet vil blive opdateret. 
 

c. Pia (129) Forslag om fælles baderum til mænd og kvinder med varmt vand. 
Efter en kort debat blev forslaget trukket. Generalforsamlingen var dog positiv til at 
forslagsstilleren undersøger mulighederne for placering, omkostninger og alle 
detaljer i forbindelse med etablering og drift af et sådant fælles baderum. 
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d. Christine (109) Mini møntvaskeri med opskrivningslister. 
Efter en kort debat blev forslaget trukket. Generalforsamlingen var dog positiv til at 
forslagsstilleren undersøger mulighederne for placering, omkostninger og alle 
detaljer i forbindelse med etablering og drift af et sådant vaskerum, evt. i 
forbindelse med undersøgelserne for et fælles baderum. 

 
e. Carsten og Mette (95) Ny placering af grøntcontainer pga. lugt- og støjgener. 

Da forslagsstillerne ikke var tilstede på Generalforsamlingen blev forslaget besvaret 
af bestyrelsen: 
Vi er nødt til at afvente kommunen og den nye affaldssortering, så vi får oversigt 
over hvor meget det nye container-opsæt vil fylde på pladsen. Ny placering af 
grøntcontainer vil tages med i arbejdet med det nye opsæt. 

 
6. Valg 

a. Valg af formand for 2 år 
Finn (40) blev genvalgt ved akklamation. 

b. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 
Henning (59) blev genvalgt ved akklamation. 

c. Valg af 1. suppleant til bestyrelsen for 2 år 
Trond (89) blev genvalgt ved akklamation. 

d. Valg af medlem til vurderingsudvalget for 2 år 
Steen Jørgensen (9) blev valgt 

e. Valg af medlem til vurderingsudvalget for 2 år 
Kurt Ridder (118) blev valgt. 

f. Valg af suppleant til vurderingsudvalget for 2 år 
Kim Bast (129) blev valgt. 

g. Valg af revisor for 2 år 
Anne Lise (20) blev genvalgt ved akklamation. 

 
Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 21:25 
 
 
 
__________________________________                     __________________________________ 
Finn Ilsø (formand)    Steen Jørgensen (dirigent) 
 
 
 
__________________________________ 
Trond Deetjen (referent) 


